
 

 
 
 
  
Nikantes Tussendoortje 
Seizoen 2021-2022 
Zondag 19-12-2021 
 
 
Met een voorwoord door  
onze voorzitter Jaco: 
 

12 maanden wederom voorbij 
gevlogen….,  
 
Vorig jaar schreef ik in de “oudjaar” nieuwsbrief 
dat December voor mij bij uitstek de periode is 
om terug te kijken op het afgelopen jaar. Dat ga 
ik uiteraard ook dit jaar doen, maar heel graag 
zou ik dit keer ook vooruit willen kijken. Wat staat 
ons allemaal nog te wachten…… ? 
 
Sommigen van ons hebben afgelopen zaterdag 
al een beetje vooruit kunnen kijken. In de kantine 
van de Campus hebben wij een mooie 
“permanente” krijtbord tekening gekregen. Ook 
de overige aankleding maakt er toch echt onze 
kantine van. Het C-team heeft afgelopen 
zaterdag de kantine “officieel” geopend met een 
drankje na de wedstrijd, maar helaas hebben we 
hem aan het eind van de dag weer voor langere 
tijd moeten sluiten. Hopelijk kunnen we er dit 
zaalseizoen allemaal toch nog een keer van 
genieten, de tijd zal het leren. Het is mooi om te 
zien dat iedereen zijn/haar steentje bijdraagt aan de invulling van het barrooster, 
zaalwachtrooster en de scheidsrechter indeling. Uiteraard begrijp ik soms de reden, 
maar ik heb er het volste vertrouwen in dat iedereen dit enthousiast blijft invullen. 
 
Afgelopen zomer was een heerlijke periode met, achteraf gezien, ongekend veel 
mogelijkheden op het veld, de Jeu de Boules baan en op het beachcourt. Ik denk dat 
we er ook optimaal gebruik van hebben gemaakt en dat iedereen heeft genoten. Het 
is voor ons, als bestuur, mooi om te zien en het is een bevestiging van ons eerder 
ingenomen standpunt.  
 
 -Wij denken als bestuur graag in kansen en streven naar datgene wat mogelijk is, 
waarbij we de geldende regels goed in ogenschouw nemen.- 
 
Maar wat hebben we eigenlijk gedaan ? 
De trainingen begin dit jaar op het veld (het was soms koud, maar wel heel gezellig), 
het beach bedrijven event en de gezellige start van de competitie de dag erna, het feit  



 

 
 
 
dat de competitie buiten volledig is gespeeld en we 
kampioenen hebben gehuldigd (F, D en C team), de 
Jeu de Boules toernooien, het jeugdkamp in 
aangepaste vorm op het eigen terrein, het 
“Oktoberfest” boulen, de plaatsing van de 
overkapping voor de kantine, de verwarming in de 
boules-drome, de recent gehouden Sinterklaas 

Drive-inn (met een verrassing voor Sinterklaas      ). 

Het is te veel om op te noemen… We hebben het met z’n allen gedaan en ik wil 
iedereen bedanken voor zijn of haar inzet in welke vorm dan ook ! 
 
Genoeg achterom gekeken, we gaan vooruit ondanks alle beperkingen… Neem alleen 
al de aanmeldingen van dit seizoen, we hebben inmiddels al 10 nieuwe leden mogen 
verwelkomen, waanzinnig leuk ! 
 
We bouwen met z’n allen aan de toekomst van onze club. We zijn een stabiele 
vereniging met een gezonde liquiditeit en een hele grote groep zeer trouwe leden. 
Gelukkig hebben we ook nog genoeg te wensen. We kunnen dromen en vooruitkijken 
en daarmee doelen stellen voor datgene wat we nog graag willen. Maar vergeet ook 
niet te genieten met elkaar van datgene  wat we hebben…. Want wat hebben we 
eigenlijk veel ! 
 
Komend jaar (eind 2022) willen we de veldverlichting aanpakken. De oude vertrouwde 
“gele peertjes” op het veld en op de jeu de boules banen willen we vervangen voor 
mooi en helder LED licht, daar hebben we allemaal iets aan. Zonnepanelen om onze 
maandelijkse lasten te verlagen en ons steentje bij te dragen in de verduurzaming. We 
zijn in gesprek met de gemeente en het sportbedrijf betreffende het kunstgrasveld, dat 
hebben jullie al eerder kunnen lezen… Kortom, we zijn met z’n allen bezig met de 
vereniging, iedereen op zijn manier. Dat geeft mij, en het bestuur, vertrouwen in de 
toekomst. 
 
Ik heb het al geschreven, maar het kan niet vaak genoeg “gezegd” worden…  
 
-Bedankt voor jullie inzet en enthousiasme, dit 
maakt wat onze vereniging is ! - 
 
We spreken elkaar hopelijk snel in het nieuwe jaar, 
geniet van de mensen om je heen en van kerst… 
Proost op de toekomst en ieders gezondheid en 
bedenk “het glas is halfvol”. 
 
Fijne kerstdagen. 
 
Jaco 
  



 

 

 

NIKANTES KERSTLOTERIJ 2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

 

 
Nikantes bedankt alle lotenkopers en alle lotenverkopers die de Kerstloterij 2021 
weer tot een groot succes hebben gemaakt. Uiteraard ook bedankt aan de Nikantes 
kerstmannen die de prijzen eerdaags bij iedereen langs zullen brengen of al hebben 
gebracht. 
 
In totaal zijn er 288 vellen (2880 loten) verkocht. Dit is goed voor een bruto omzet 
van € 1.440,00. Heel erg bedankt voor jullie bijdrage. 
 
Wij hadden in verband met de Corona niet gedacht aan zo’n grote opbrengst. 
 
Dit jaar zijn er heel veel loten verkocht via een 
betalingsverzoek met daarbij vermelding van 
de lotnummers. Er is nog nooit zoveel online 
verkocht.  
 
De 2880 loten en bruto opbrengst van € 
1.440,00 is overigens een record. Er zijn nog 
nooit zoveel loten verkocht. 
 
Wij wensen alle prijswinnaars veel plezier met 
hun prijs.  
  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

KERSTDOZEN EN DOUWE EGBERTS PUNTEN EN AIR MILES 
Heb jij een leuke kerstdoos gekregen? Wij houden ons van harte aanbevolen als jij 
een leuke, onbeschadigde kerstdoos hebt. Als je deze wilt doneren aan Nikantes dan 
heel graag. Dan vullen wij deze weer voor een leuke kerstpakket voor de Kerstloterij 
van december 2022. 
 
Ook Douwe Egberts koffie en theepunten kun je altijd bij ons inleveren. Wij halen hier 
leuke prijzen voor zoals een Senseo, waterkokers en thee voor in de Kerstloterij van 
december 2022. 
 
Ook Air Miles kun je natuurlijk altijd aan ons doneren. 
 
Je kunt het afgeven, als we weer open zijn, bij Enrico of bij Nel. 
 
Heel erg bedankt alvast. 
  



 

 
 
 
 

 
 
 
Korfbaltrainingen en wedstrijden 
Er zijn in de Campus geen korfbaltrainingen en korfbalwedstrijden tot en met vrijdag 
14-01-2022. Lees snel verder, want we gaan wel weer naar buiten!! 
 
Jeu de Boulen 
Ook het Jeu de Boulen ligt plat in de maand januari 2022.  
 
 
  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 

GOED NIEUWS       

WE GAAN WEER NAAR BUITEN       
 
 
Vanaf zondag 19-12-2021 mogen we in de Campus niets meer, maar gelukkig hebben 
we ook onze buitenlocatie nog! 
 
Zondag 2 januari 2022 zullen we de nieuwjaarstraining naar buiten verplaatsen. 
De tijden zijn iets veranderd aangezien de kantine dicht is en we trainers niet buiten 
willen laten wachten tot hun eigen training begint. 
13.00-14.00 uur F t/m de A 
14.00-15.00 uur Senioren 
 
De toiletten zijn uiteraard wel open en take away is mogelijk. De douches zijn dicht 
vanwege onderhoud aan de douchekoppen. 
 
Om het jaar leuk te beginnen krijgt iedereen na afloop van de training een warme 
chocomel of een glaasje glühwein. 
 
We vragen jullie wel om na het nuttigen van het drankje het terrein te verlaten. 
Toeschouwers / publiek zijn helaas nog niet welkom. 
 
Zaterdag 8 januari starten we de buitentraining op zaterdag weer op. Tot wanneer we 
op zaterdag buiten blijven trainen hangt af van de volgende persconferentie.  
 
De trainingstijden voor zaterdag 8 januari 2022 zijn: 
10:00 - 11:00 uur F tm A 
11:00 - 12:00 uur Senioren 
 
We moeten even zien hoe het gaat lopen en wat het animo is, maar het zou kunnen 
dat het wat druk op het veld is. We vragen dan ook aan alle trainers te improviseren en 
met elkaar te overleggen zodat iedereen kan trainen. Op dit moment mag iedereen 
onder de 18 jaar gezamenlijk trainen en boven de 18 moet het in 2 tallen op 1,5 m 
afstand.  
 
Mogelijk schuift de Kangoeroe Klup ook nog aan op 2 en 8 januari. Dat wordt nog even 
bekeken. 
 
Namens de TC, Naomi 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 
 
 
Uitslagen zaterdag 19-12-2021 
De wedstrijden van de G en van Nikantes 1 hebben geen doorgang gevonden. 
 
Nikantes E1 - ONDO (G) E4  6-6 
Nikantes F1 - Achilles (Hg) F1  7-9 
Nikantes D1 - ’t Capproen D1  2-1 
Nikantes 4 - KCC/CK Kozijnen 7 21-14 
Nikantes C1 - ’t Capproen C2  9-4 
Nikantes A1 - ZKV (Zu) A1  11-7 
Nikantes 5 - De Meervogels 9  12-11 
Nikantes 3 - ONDO (G) 7  11-15 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



 

 
 
 
 
TRAININGSTIJDEN IN DE AANKOMENDE WEKEN 
 
Alle korfbaltrainingen binnen in de Campus vervallen tot en met vrijdag 14-01-2022. 
 
 

 
 

  



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
We wilden graag weer een nieuwe goede statafel op de Botreep. Dankzij een donatie 
van de ING hebben wij deze mooie robuuste tafel kunnen kopen. 
 
 



 

 
 

 

 

 

Waarom zou je meespelen met de Vriendenloterij? 
Ten eerste natuurlijk omdat je zelf kans maakt op hele leuke (geld)prijzen. Daarnaast 
omdat de helft van je inleg gegarandeerd naar Nikantes gaat. Elk kwartaal is er een 
afdracht van de Vriendenloterij naar Nikantes toe. Afgelopen week ontvingen wij de 
bijdrage van de loten die meespelen met betrekking tot het 3e kwartaal 2021. 
 
Er spelen nog steeds 62 loten mee in de Vriendenloterij op naam van Nikantes! 
Alle spelers enorm bedankt natuurlijk. Deze week is ons € 1.060.20 toegekend. In het 
3e kwartaal waren er 3 trekkingen. Volgens vaste afspraken gaat € 250.00 hiervan naar 
de algemene kas van Nikantes. Het restant bedrag van € 810.20 wordt gereserveerd 
voor de verduurzamingsplannen die wij hebben voor 2022.  
 
Met deze bijdrage kunnen wij dus echt het verschil gaan maken. Realisatie van de 
verduurzamingsplannen in 2022 is binnen handbereik mede dankzij de mensen die 
meespelen in de Vriendenloterij. Iedereen hiervoor enorm bedankt. 
 
 
Klik hier als je mee wilt spelen in de Vriendenloterij op naam van Nikantes: 
VriendenLoterij | Steun uw club, vereniging of stichting 

 
  

https://mee-spelen.vriendenloterij.nl/landing


 

 
 
 
 
 
VACATURE VOOR TRAINER/COACH 
Korfbalvereniging Nikantes (Hoogvliet 
Rotterdam) zoekt met ingang van het seizoen 
2022-2023 een trainer/coach voor de 
selectie. We zijn op zoek naar een sociale en 
communicatief vaardige trainer. Als 
trainer/coach van de selectie ben je 
verantwoordelijk voor de trainingen van de 
selectie (op dinsdag en donderdag) en de 
coaching tijdens wedstrijden van Nikantes 
1. De selectie bestaat uit ervaren maar ook 
jonge en leergierige spelers die het maximale 
uit hun mogelijkheden willen halen. We zoeken 
daarom een trainer / coach met ambitie, inzicht 
en enthousiasme dat qua niveau aansluit bij de spelers. Onze selectie komt uit in de 
4e en Reserve 4e klasse. Je komt terecht binnen een gezellige vereniging en we 
vinden het belangrijk dat ook een trainer zijn draai weet te vinden bij Nikantes, daarom 
zal onze Technische Commissie en Bestuur je ondersteunen waar nodig. 
 
Wij zoeken een trainer/coach die: 
– Goed communiceert met spelers. 
– Voldoende inlevingsvermogen heeft en een natuurlijk overwicht. 
– Enthousiast en betrokken is bij zowel de selectie als de vereniging. 
– Empathisch vermogen heeft, in staat de coaching af te stemmen op het individu. 
– Goed is in het vergroten van zelfvertrouwen van de spelers en het team als geheel. 
– Op dinsdag en donderdag de trainingen verzorgt voor de selectie, en op 
zaterdagen de coaching van het 1e 

– Een visie voor de lange termijn heeft. 
– En gevoel voor humor. 
 
Wij bieden: 
– Een gemotiveerde en leergierige selectie. 
– Een gezellige vereniging gelegen in Hoogvliet Rotterdam. 
– Korte lijnen met TC en Bestuur. 
– Een passende financiële vergoeding. 
 
Geïnteresseerd? 
Hebben wij jouw interesse gewekt? Neem dan contact op met Lex Maagdenberg. Te 
bereiken via 06 23 94 19 67 of lex.nikantestc@gmail.com. 
  



 

 

 

 

Stichting Beachsporten in Hoogvliet is opgeheven 
In april 2017 hebben ETC, Nikantes en YUM de Stichting 
Beachsporten in Hoogvliet opgericht met als belangrijkste 
doel om het beachcourt te realiseren op het grasveld van 
Nikantes. 
 
Door het kiezen voor deze constructie (het oprichten van 
een Stichting) konden wij de BTW terug krijgen van de 
Belastingdienst wat ons dus ongeveer 20% van de 
realisatiekosten opgeleverd heeft. Dit geldt ook voor de 
latere realisatie van de Bar Container en het meubilair op 
het beachterras. 
 
Inmiddels is deze constructie niet meer nodig en kent men tegenwoordig de BOSA 
regeling voor dit soort zaken. Nikantes heeft hier voor de realisering van de Jeu de 
Boules hal zelf gebruik van gemaakt. 
 
Een andere doelstelling van de Stichting was het organiseren van beachactiviteiten. In 
de praktijk is echter gebleken dat elke vereniging hier op zijn/haar geheel eigen wijze 
in staat was invulling aan te geven.  
 
Het bestuur van de Stichting is dan ook tot de conclusie gekomen dat er geen 
bestaanrecht meer is voor de Stichting Beachsporten in Hoogvliet. De verenigingen 
zijn zelf goed in staat om beheer en onderhouden onderling te regelen en om zelf 
activiteiten met het beachcourt succesvol te realiseren. 
 
Het batige saldo van de Stichting is verdeeld en uitgekeerd aan ETC, Nikantes en YUM 
op basis van de grootte van de beachvelden van de desbetreffende verenigingen. 
 
Vrijwilligers van ETC, Nikantes en YUM zullen in de toekomst het beheer en 
onderhoud van het beachcourt gaan doen. 
 
Nikantes zal de huur van de grond waar het beachcourt op ligt, blijven betalen. Het 
beachcourt kan gratis gebruikt worden door ETC, Nikantes en YUM. 
 
Daarnaast zal de jaarplanning van het Beachcourt door Nikantes worden bijgehouden. 
Je vindt dit terug op de site van Nikantes. 
 
Inmiddels is de Stichting uitgeschreven bij de Kamer van Koophandel, is de 
bankrekening opgeheven en zullen ook de website en het Facebook account nog voor 
01-01-2022 worden opgeheven. 
 
Voor vragen kun je hierover terecht bij 
Enrico Stout 
Voormalig secretaris Stichting Beachsporten in Hoogvliet 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het Nikantes bestuur wenst alle korfballers en Jeu de Boulers, ouders van 
(jeugd)leden, sponsoren, mensen die Nikantes een warm hart toedragen, 
fijne feestdagen toe. Uiteraard alvast een goed, gezond en gelukkig 
nieuwjaar gewenst. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

Nikantes C1 en Jaco openen de kantine in de Campus en bewonderen het mooie 
nieuwe bord dat boven de kantine hangt. Voorlopig kunnen we er even niet meer van 
genieten. Maar we zullen er vast in 2022 nog wel vaker gebruik van gaan maken. 

Mocht het dan niet in begin 2022 zijn, dan vast wel aan het einde van 2022 😊  


